The Synergy of Tableware and Restaurant Identity 精選餐具有助餐廳升格?

In the world of dining, tableware serves more than just utensils and decorations — the choice of colours, textures, and designs on tableware speaks volumes about the character and vision of the restaurant. The growing emphasis on personalised dining experiences, as well as the recent ban of single-use plastics in Hong Kong has led to a surge in demand for thoughtfully designed and sustainable tableware. Exhibit with RBHK now to capture the growing demand!

在餐飲世界中,餐具不僅僅是進食工具及裝飾,更是能體現餐廳特色和定 位的利器,因此餐具顏色、紋理和設計的選擇皆有講究。近年來個人化用 餐體驗愈來愈受重視 ,加上香港即棄塑膠餐具管制即將實施 ,本地餐廳 對環保及精美餐具的需求與日俱增。立即參與香港餐飲展2024,發掘香 港餐具市場潛力!

> Learn More 了解更多

Exhibit Now 立即參展

Tableware Focus in 2024: 2024餐具產品亮點

Nature and Sustainability 自然與可持續發展

Sustainable materials and natureinspired designs will take centre stage in 2024. The spotlight shines on ceramics, linen and recycled glass while embracing botanical and retro design elements.



踏入2024年,更多餐具將選用可持 續材料如陶瓷、亞麻和再生玻璃, 並以自然為設計概念,加入植物和 復古設計元素。

Sharp colours 色彩更鮮明

Dynamic and energetic colours have come into play in hotels and restaurants enliven contemporary furnishings and create eye-catching contrast. Tableware with impactful colour choices will elevate dining experience and even increase appetite.



酒店和餐廳將更傾向選擇色彩鮮明 的餐具,以吸引食客眼球,營造更 有趣和更有活力的用餐氛圍。有策 略地選用顏色,不但能改善用餐體 驗,還能提高食慾。

Mix & Match 餐具混搭

Diners are drawn to the concept of curating distinctive tables by combining tableware in different colours, shapes and patterns to form a harmonious whole. The increasing flexibility in table settings provides suppliers with greater room to innovate.



餐廳可透過組合不同顏色、形狀和 圖案的餐具,打造獨一無二的餐桌 體驗。餐桌佈置的靈活性不斷提 升,為供應商創造了更大的發揮空 間。

> Ride the wave of the evolving tableware trend! 把握機會,開拓香港餐具市場!

> > Learn More 了解更多

Exhibit Now 立即參展



SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金

Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場 推廣基金」,節省高達50%的參展費

Informa Markets Organiser:

Discover more:



• 17/F, China Resources Building. 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong +852 3709 4981



www.RBHK-GA.com